
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 16. 1. 2023 

 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš 
(přítomen od 12. hodin), PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Petra Koňárková, MgA. Daniela Peclová 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Děkanka přivítala členy kolegia.  
- Informovala o reprezentování HF JAMU na Mezinárodním Blended Intensive Projektu Ton 

Koopman Academy v Den Haagu. Týdenního intenzivního projektu se zúčastnily tři 
instituce: hostující University of the Arts – Royal Conservatorium Den Haag, Conservatoire 
National Supérieur de Musique et Danse Paříž a JAMU. Projekt zhodnotila jako velmi 
úspěšný. Hudební fakulta byla dobře reprezentovaná 7 studentkami a studenty z Brna. 
Kromě děkanky Willi učila kolegyně Michaela Ambrosi, Ph.D., MMus. Projekt může být 
dobrým základem pro další jednání o uzavření partnerské smlouvy v rámci ERASMUS 
s pařížskou konzervatoří Intenzivní mezinárodní projekt upevnil uměleckou pozici Hudební 
fakulty v mezinárodním kontextu. KD schválilo odměnu paní Ambrosi Ph. D., za účast na 
tomto projektu. 

- Informovala o záměru Královské konzervatoře Den Haag založit Evropskou skupinu 
virtuální univerzity, která sdílí online předměty přes systém LOLA. Což opět otevírá úvahu 
o zakoupení technického zařízení pro zprovoznění LOLY. 

- Představila návrh personálního a kariérního plánu – horizont 10 let s aktualizací 5 let, profil 
pedagoga/pedagožky. Proběhla diskuse ohledně vytvoření profilu pedagoga.  

- Informovala o své nepřítomnosti od 20. 1. do 1. 2. 2023. Zastupovat ji bude doc. Jana 
Goliášová.  

- Děkanka navrhla pravidelné a častější setkávání se vedoucích kateder i s Danielou 
Peclovou, PR specialistkou, kvůli efektivnějším reakcím na potřeby fakulty. Zprávy z fakulty 
(umělecké, administrativní, informační atd.) by měly systémový podklad a pravidelný řád 
informačních toků. Další řádná schůze VK se bude konat 9. 2. 2023. 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Byla dokončena zpráva k CRP Ověřování potenciálu profesního studijního programu pro 

výuku na vysokých uměleckých školách.  
- Schůzka se studijní prorektorkou dr. Valovou ohledně studijních záležitostí v DSP 

a navazujícím magisterském SP. 
- NPO – v pátek 20. 1. proběhne schůzka k akreditaci nového profesně zaměřeného SP, 

zúčastní se prof. Jiraský, Ph.D., dr. Valová, doc. Goliášová, Ing. Kopecká, Ing. Tabas. 
- Udělení stipendia, dle čl. 7 odst. 1a) Stipendijního řádu JAMU – za vynikající reprezentaci 

HF JAMU na Mezinárodním sympoziu dvouplátkových nástrojů v Praze dne 3. 12. 2022, 
pro Arsena Menkova (hoboj) ve výši 1000 Kč.   

 
3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- KD schválilo termín pro dokončení evidence výsledků výzkumné činnosti na HF 
prostřednictvím IS JAMU na 10. 2. 2023.  

- Dne 9. 1. proběhlo zasedání fakultní sekce komise FRVČ, za HF nově podáno 6 projektů 
okruhu A a 3 žádosti o podporu v okruhu B. Zasedání celoškolní komise proběhne 30. 1. 
2023. 

- Prorektor a proděkani pro VaV provedou hodnocení plnění PRSZ rozvoje výzkumných 
oblastí JAMU za rok 2022, a to mj.  s ohledem na aktualizaci plánu pro rok 2023. 

- Realizace mezinárodní konference SAR na JAMU (viz minulý zápis z KD) se prozatím jeví 



 

 

 

jako méně pravděpodobná. 
- Prod. Lyko informoval o dosavadním úspěšném průběhu pilotního on-line kurzu na HF The 

persuasive role of Music in the Commercial, který vede americký muzikolog 
Dr. Christiansen. 

 
4. Informace prof. MgA. Petráše: 

- 6. 1. v 17:00 hodin se v Olomoucké Redutě ve spolupráci s Moravskou filharmonií, 
uskutečnil letošní první orchestrální koncert společného cyklu MFO a HF JAMU. Výrazně 
stoupla návštěvnost diváků, oproti minulé sezoně. 

- 16. 10. 2023 by se měl v rámci festivalu Moravský podzim, uskutečnit v Besedním domě 
koncert JAO – dechový orchestr. Další informace budou sděleny na příštím KD. 

 
5. Informace Ing. Jany Vondráčkové: 

- OP JAK – na základě závěrů z jednání, které proběhlo na rektorátě dne 12. 1. 2023 – KD 
potvrzuje, že prioritou mezi požadavky na nákupy do projektu OP JAK Ph.D. je stavba 
nových varhan na uč. 02. 

- Pozvání prorektorky Valové k účasti na KD HF (13. 2. 9:30, nebo 27. 2. taktéž 9:30). 
- Nutnost přemístit cvičné varhany umístěné v učebně 115 do vhodnějšího prostoru – 

proděkan Lyko dodá návrh, který bude následně komunikován a rozpočtován.  
- Nástroj na učebně č. 1 – zvolit a rozpočtovat vhodnou údržbu. 
- FRIM 2023 – byly diskutovány návrhy kateder ze strategie 21+ pro rok 2023 a to zejména 

s ohledem na generální opravy hudebních nástrojů.  
- 27.–28. dubna 2023 proběhne výjezdní zasedání rozšířeného kolegia rektora 

v Hustopečích.  
- JAMU bude svolávat poradu k RUV – HF na ni deleguje MgA. Pavla Tylšara.   
- Problém s parkováním před fakultou – všichni zaměstnanci i studenti byli znovu upozorněni 

na zákaz parkování před budovou – hrozí ztráta krátkodobých povolenek pro zásobování 
atd. 

- MSLJ – na jednání zastupitelstva města Brna dne 24. 1. 2023, bude projednána naše 
žádost o navýšení víceleté individuální dotace (z 500 tis. na 650 tis.) na projekt Mezinárodní 
soutěž Leoše Janáčka. Jako zástupce HF se zúčastní prof. J. Petráš. Navýšena bude 
i dotace z JMK (ze 400 tis. na 440 tis). 

- Jazykové kurzy – HF souhlasí s jazykovým kurzem ve Křtinách za vyšší cenu 
jednolůžkových pokojů. 

- V rámci hodnocení energetických úspor JAMU 2022 dosáhla HF reálnou úsporu 
v plánovaných nákladech. 
 

6. Informace MgA. Petry Koňárkové: 
- Realizace projektu RC – Brno Connections 5.–11. 2. 2023 výjezd 5 studentů + prof. Medka 

do Den Haagu. Skupina z Den Haagu bude na HF ve dnech 13.–17. 2. 2023 – nutno zajistit 
výuku studentů kompozice a instrumentálních oborů (housle, violoncello, el. kytara) 
a nahrávání společných skladeb studentů. Financování (cestovné skupiny z HF a ubytování 
a strava studentů z Haagu) z IP. KD schválilo projekt. 

- Erasmus+ – aktuální grantová dohoda programu Erasmus+ umožňuje financovat 
studentské mobility maximálně na jeden semestr, další semestr může být realizován jako 
zero grant (bez finanční podpory). Prodlužování pobytů bude možné pouze v případě 
zůstatku finančních prostředků. Studenti budou o této situaci informováni.   

- KD schválilo přihlášky studentů na studijní pobyty a pracovní stáže programu Erasmus+ 
na rok 2023/2024 v kontextu výše uvedeného (viz příloha zápisu). 
 

7. Informace MgA. Daniely Peclové: 
- Informovala kolegium o revizi marketingové a komunikační strategie HF JAMU. 



 

 

 

- Strategie z předešlých let se daří naplňovat, cíle komunikace se obohacují o komplexní 
poradenskou činnost pro studenty a uchazeče a práci s absolventy. 

- Pro rok 2023 domluveny spolupráce s časopisy Harmonie, Opera plus, Klasika plus. A také 
s Českým rozhlasem D-dur. V tištěných a elektronických médiích formou článků, 
zveřejňování tiskových zpráv atd. Český rozhlas D-dur – zařazení vybraných několika 
koncertů či oper do programu, pokračování v besedách a vytipování osobností HF na 
rozhovory pro ČRo D-dur. Dále pokračuje spolupráce s TIC Brno. 

- Web – bude se tvořit obsah, který se bude publikovat na zrevidovaných webových stránkách 
JAMU. Snaha pror. Indráka práce urychlit a získat finance na úpravy webu.  

- Sociální sítě – probíhá komunikace, rozšiřují se informace, vznikají oblasti komunikace, 
které jsou dále předávány skrze soc. sítě k cílovým skupinám. Větší prostor dostanou 
koncerty a další aktivity studentů. 

- Vytváří se Tik Tok JAMU – snaha zapojit i studenty do tvorby obsahu na tuto síť. 
- Absolventi budou důležitou součástí komunikace – bude důležité rozšířit komunitní síť, 

pravidelně komunikovat s absolventy, nabídnout jim vybrané benefity (konkrétní podoba je 
zatím v jednání, do konce ledna 2023 budou benefity kompletní) a nabídnout jim 
elektronickou kartu absolventa s dalšími benefity (Alive karta). Snaha zapojit absolventy 
více do komunikace – absolvent jako ambasador. 

- Vznikne tzv. Mapa absolventů – kde působí po Evropě či jinde. 
- Interní komunikace – bude zasílán pravidelně 1x měsíčně newsletter studentům, 

pedagogům, zaměstnancům, absolventům s rozdílným obsahem dle priorit. 
- Umělecká činnost – bude komunikována dovnitř i ven, více spolupracovat s TIC Brno na poli 

koncertů a další umělecké činnosti.  
- Kanály k uchazečům – média, web, sociální sítě. 
- Archivace Fondu umělecké dokumentace – v roce 2023 dojde k plnému naplnění směrnice 

FUD JAMU. Ze strany HF je fond naplňován postupně, je nutné nafocení zaměstnanců HF 
JAMU, kteří mají úvazek větší jak 0,5 a rady či komise fakulty. 

- Open house – HF JAMU bude součástí, je nutné se domluvit s organizátory, jak budou 
prohlídky či jiné akce probíhat. 

- JAMU dostalo nabídku spolupracovat s Brněnským majálesem – prezentace JAMU – bude 
uskutečněna schůzka s vedením Majálesu a JAMU, zda má spolupráce smysl. 

- Byl přijat návrh na společnou „skládačku“ uměleckých aktivit JAMU, kam budou zahrnuty 
umělecké výstupy HF, divadel atd. D. Peclová bude dále projednávat tuto možnost s dalšími 
součástmi. 

- V rámci CRP projektu vzniknou podpůrné materiály pro studenty či uchazeče, materiály viz. 
průvodce pro první ročníky. 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 13. 2. 2023 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


